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Z A P I S N I K 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 16. studenog 2023. godine početkom u 

11,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko 

Ježina,  Dorjana Juraga,  Jure Mudronja, Marko Skračić 

 

Odsutni: Maja Barešić 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša, Mirjana Jakovljević,  Luka Ježina, Josipa Skračić 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA:  
 
Daniel Ježina: Luka, rekli ste da su obrtnički radovi dogovoreni, fasaderski, i da bi to trebalo krenuti u 
ovom mjesecu. To je bilo na sjednici koja je održana u rujnu. Koliko sam ja vidio rasade još nema.  
Luka Ježina: ono što smo bili rekli da su ugovoreni obrtnički radovi koji su iznutra  
Daniela Ježina: obećano je da će se krenuti sa fasaderskim radovima.  
Luka Ježina: ono što je podugovoreno to su ti obrtnički iznutra, a nakon toga se treba pristupiti 
fasaderskim radovima. Navodno bi trebalo. Danas otvaramo ponude sa javne nabave za uređenje 
okoliša. Stigla je jedna ponuda. Tako da će se pristupiti ugovaranju za uređenje vanjskog okoliša i 
narednih nekoliko mjeseci će se to raditi. Za to smo dobili tri milijuna kuna od EU. Što se tiče fasaderskih 
radova to je isto obećanje izvođača. 
Daniel Ježina: koliko vam se čini ovaj rok do ožujka 2024, koliko je on realan.  
Luka Ježina: mislim da nije realan, mislim da će se trebati oduljiti.  
Krešimir Mudronja: tko provodi stručni nadzor?  
Luka Ježina: Goran Potušek 
Marko Ježina: mene zanima zašto je ta dinamika toliko spora? 
Luka Ježina: ne možemo ni mi to shvatiti. Postoje sporovi između projektanta koji je inzistirao na 
nekakvim radovima za koje ti podizvođači nisu bili spremni. I onda je izvođač sugerirao da se to 
pojednostavi projektant to nije htio i zato se to odužilo što se tiče prozora, a ostalo je velika stvar u 
izvođaču.  



Krešimir Mudronja: što vi mislite da li vijećnici vladajuće koalicije  su imali na bilo koji način utjecaj na 
razvoj situacije oko vrtića, u smislu te loše dinamike. 
Luka Ježina: mislim da nisu.  
Marko Ježina: često mi ljudi dolaze i govore zašto sabotirate vrtić. Smatra se da žuti sabotiraju iz nekog 
razloga.  
Luka Ježina: ja se savjetujem te ljude i ne znam što oni misle.  
Krešimir Mudronja: pročelnice da li vi mislite da vladajuća koalicija je imala na bilo koji način negativan 
utjecaj na razvoj situacije oko  vrtića.  
Melanija T. Rameša: pa naravno da niste. Možda se to misli na peticiju koja se odnosi na vračanje puta.  
Krešimir Mudronja: ja imam još jedno pitanje a tiče se maila koji je došao od udruge Kornatari vezano 
za zapisnik, traženo je da se korigira. Šta se tamo dešava?  
Melanija T. Rameša: taj zapisnik je usvojen i nije praksa da se stavlja van snage niti da se nadopunjuje. 
Nama u poslovniku stoji da zapisnik samo sadrži osnovne podatke, a što se tiče nekakvih detaljnih 
informacija za tu točku koja je bila ona je dostupna na audio zapisu, koja je sastavni dio zapisnika pa 
ne vidim razlog da se ne može doći do traženih informacija.  
Krešimir Mudronja: ako jedna institucija koja je izrazila svoje stavove, a smatra da kroz zapisnik nisu 
dovoljno interpretirani ako se to demokratskim putem traži vjerujem da se to može korigirati.  
Melanija T. Rameša: ja u svojoj praksi nisam vidjela da se zapisnik stavi van snage.  
Ivana Šimat: možemo li ga dopuniti sa raspravom od udruge i da ljudi budu zadovoljni. Ako to ljudima 
znači ja ne vidim razlog zašto se to ne bi napravilo. 
Melanija T. Rameša: nadopuna zapisnika. Može.  
Ivana Šimat: na prošloj sjednici smo donijeli zaključak o izmjeni DPU-a Sv. Mihovil koji je obavezao 
općinu da napravi odluku i zanima me da li se odluka počela raditi i zanima me kako bi to smetalo 
vrtiću, jer taj put takav je postojao od prije.  
Melanija T. Rameša: vezano na tu temu smo iskomunicirali izrađivača prostornog plana te smo im 
uputili zaključak vijeća i zamolili ih da naprave prijedlog odluke te su oni odgovorili da su u velikoj gužvi 
pa da ne znaju kada će stići i nisu rekli da kada će napraviti taj prijedlog odluke.  
Ivana Šimat: samo me zanima kako se to kosi sa vrtićem, što smo tu radili krivo. 
Luka Ježina: vrtić ne može dobiti uporabnu dozvolu bez uporabne dozvole od pristupnog puta. Kada bi 
se i premjestio tada pristupni put ne bi mogao dobiti dozvolu dok se ne izgradi novi, a to bi trajalo od 
građevinske dozvole za uklanjanje puta do građevinske dozvole za novi put do izgradnje puta, 
dobivanje uporabne dozvole novi put i vrtić kada bi bio izgrađen u idućoj godini on ne bi mogao početi 
raditi barem godinu dana.  
Krešimir Mudronja: izrada građevinske dozvole je lista prioriteta, zato je i služila ta lista.  
Luka Ježina: kada vrtić bude izrađen on mora dobiti uporabnu dozvolu. Budući da postojeći DPU Sv. 
Mihovil uvjetuje da se uporabna dozvola od vrtića može dobiti jedino ako postoji pravomoćna 
uporabna dozvola od pristupnog puta onda se uporabna dozvola za vrtić ne može dobiti bez te 
uporabne dozvole.  
Daniel Ježina: prije dobivanja uporabne dozvole vrtiće ne može krenuti sa radom.  
Luka Ježina: ako ne dobije uporabnu dozvolu ne može početi sa radom.  
Ante Turčinov: svjedoci smo svi interesa koja je u javnosti probudila tema puta Vlake. Mene a i javnost 
interesira šta je općina napravila od zadnje sjednice   
Mirjana Jakovljević: općina je u fazi da se napravi sanacija tj. da se postupi sukladno rješenju državnog 
inspektorata da se vrati u prvobitno stanje, a trenutno smo u fazi sastavljanja proračuna, uvrstili smo 
stavku gdje smo predvidjeli izradu projektne dokumentacije tako da možemo naručivati u idućoj godini 
sve što nam treba te znati obuhvat cijele trase i stupili smo u kontakt sa državnim odvjetništvom vezano 
za zamolbu za darovanje dijela ceste koja je u vlasništvu Republike.  
Ante Turčinov: ako sam dobro razumio osim pripremnih radova u smisli administracije fizički se nije 
napravilo ništa, mislim na zemljane radove  
Mirjana Jakovljević: koliko ja znam zaključen je ugovor sa izvođačem i čeka se da prođe rebalans i kada 
prođe izvođač će izaći na teren.  
Daniel Ježina: put je prohodan 
Mirjana Jakovljević: mislim da je. Kako je netko pomaknuto to kamenje to je tako ostalo.  



Ante Turčinov: a imamo li informaciju tko je kamenje stavio, da li je naše komunalno redarstvo 
zapisnički utvrdilo što se desilo 
Mirjana Jakovljević: zatvarala se po nalogu općine. To je trebalo poslužiti kao privremeno rješenje da 
se pokaže dobra  volja inspektoratu da općina ide da se put sanira. I o tome je obaviješten državni 
inspektorat. To nije onako u punom opsegu zato smo proveli postupak nabave, izabran je izvođač, 
zaključen je ugovor kada prođe rebalans izvođač izlazi na teren.  
Daniel Ježina: da li su općini ili načelniku došle još nekakve kazne budući to nije sanirano? 
Mirjana Jakovljević: došle su dvije kazne načelniku.  
Marko Ježina: ovo se moglo napraviti puno prije pa ne bi došle kazne.   
Ivana Šimat: koliko često načelnik dolazi na posao? 
Melanija T. Rameša: načelnik dođe po potrebi, dođe često i bude kratko  
Ante Turčinov: radi se o sanaciji Put na škaji do ulice put Butina prostor iza uljare. To je jedini kapitalni 
projekt koji radimo. Zanima me po čijem projektu, tko ga plača i ljudi pitaju što se tamo radi? 
Luka Ježina: radi se o uređenju parkinga, radi Čigra kop, nadzor je Goran Potušek  
Josipa Skračić: 30.000 eura se planira dobiti sredstva pomoći od županije.  
Luka Ježina: i dobili smo od Fonda za zaštitu okoliša za hortikulturu.  Dio će biti red đardini i hortikultura 
a najviše parking.  
Jure Mudronja: tko je bio na sastanku za odluku o smeću pa di smo po tom pitanju, to je pitanje za nas 
svih, da se ne bi dogodilo da dođe kasno pa da komunalno poduzeće ne dođe u minus.  
Ante Turčinov: dobili smo prijedloge na mail. Ali isto tako je bio dogovor da ćemo se ponovno naći, a 
do novog susreta nije došlo.  
Melanija T. Rameša: to moramo iskomunicirati sa direktorom.  
Krešimir Mudronja: vijećnici tu ne mogu biti inicijatori. Davno smo donijeli odluku za transparentnost 
i više puta smo je razvlačili kao temu. Kako nas pitaju ljudi jer smo mi bili inicijatori pa smo valjda 
postigli nekakav dogovor i rok kada će to biti.  
Melanija T. Rameša: jučer smo kontaktirali tvrtku koja je bila u prvoj opciji. Objasnila sam im o čemu 
se radi i sada čekamo njihovu ponudu.  
Krešimir Mudronja: s jedne strane ispada da mi ne ispunjavamo obećanja a vi da ne provodite odluku 
Vijeća, a to nikome ne treba.   
 
  
DNEVNI RED:  
 

1. Polaganje prisege zamjenika člana Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
3. Prijedlog (II)  Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2023. godinu i projekcija za 

2024. i 2025. godinu, 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2023. godinu, 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2023. godinu, 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 

2023. godinu, 
7. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 

2023. godinu, 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 

za 2023. godinu, 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Općine Murter-Kornati za 2023. godinu, 
10. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati, 
11. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika za  u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati,  
12. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Murter-Kornati, 



13. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za potpisivanje Sporazuma 
gradonačelnika za klimu i energiju 

14. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj Općine 
Murter-Kornati 
 

 

Nakon izmjena DNEVNI RED glasi: 

1. Polaganje prisege zamjenika člana Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
3. Prijedlog (II)  Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2023. godinu i projekcija za 

2024. i 2025. godinu, 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2023. godinu, 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2023. godinu, 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2023. 

godinu, 
7. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2023. 

godinu, 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati 

za 2023. godinu, 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Općine Murter-Kornati za 2023. godinu, 
10. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati, 
11. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika za  u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Murter-Kornati,  
12. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za potpisivanje Sporazuma 

gradonačelnika za klimu i energiju 
13. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj Općine 

Murter-Kornati 
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
1. Polaganje prisege zamjenika člana Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 
 

Marko Skračić: „Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Murter-

Kornati obavljati savjesno i odgovorno, i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona 

i Statuta Općine Murter-Kornati, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske i 

Općine Murter-Kornati.“ 

 
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

 Zapisnik sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

 



3. Prijedlog (II)  Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2023. godinu i 
projekcija za 2024. i 2025. godinu 

 
 
Josipa Skračić: što se tiče II. Izmjena kod računa prihoda i rashoda možemo vidjeti da su prihodi 
poslovanja od prodaje nefinancijske imovine smanjeni za ukupan iznos 954 eura dok su rashodi 
poslovanja i rashodi od nabave nefinancijske imovine povećani u ukupnom iznosu od 43.410 eura. Kod 
računa financiranja vidimo da su izdaci na financijsku imovinu i otplatu zajmova smanjeni za 44.364 
eura, a šta se odnosi na otplatu kredita za izgradnju dječjeg vrtića. Kako kredit nije u cijelost iskorišten 
produžio se rok korištenja istog tako da do kraja godine neće biti isplate. Što se tiče prihoda poslovanja, 
prihodi od poreza povećani su u iznosu od 76.195 eura a to se odnosi na povećanje kod poreza i prireza 
na dohodak i povećanje poreza na imovinu. Dok su prihodi od pomoći smanjeni za 77.712 eura. A to 
se odnosi na planirane prihode od pomoći za projekte sprječavanja plavljenja obale Murterski škoji i 
projekt insolarium koji su ranije bili prijavljeni na natječaj za dodjelu bespovratnih sredstava međutim 
nisu prošli na istome. Što se tiče rashoda poslovanja to možemo kroz posebni dio proračuna. Kod 
programa predstavničkog i izvršnog tijela rashodi su smanjeni za 2.000 eura, a koji se odnose na 
aktivnost redovne aktivnosti općinskog vijeća i načelnika. Smanjeni su rashodi za službeno autom. 
Program javne uprave i administracije smanjenje za iznos od 41.927 eura. Smanjenje bilježimo kod 
redovne djelatnosti jedinstvenog upravnog odjela  i to za iznos od 9.291 euro. Prvotno su tu planirana 
sredstva za naknadu štete odnosno plaćanje kazne zbog navraćanja makadamskog puta u prvobitno 
stanje na predjelu Vlaka-Čigrađa. Međutim naknadno je utvrđeno  da se za isto ne tereti pravna osoba 
odnosno općina već načelnik osobno. Unutar ovog programa smanjenje bilježimo kod aktivnosti 
otplate zajmova i ostalih financijskih rashoda a to su izdaci za otplatu kredita, šta smo ranije spomenuli. 
Izmjene su kod aktivnosti sufinanciranja rada službenika ŠKŽ i to za iznos od 11.728 eura sukladno 
sporazumu koji imamo sklopljen sa županijom. Program zaštite i spašavanja povećan je za iznos od 
3.806 eura. Program izrade prostorno planske dokumentacije smanjen je za iznos od 3.982 eura. 
Program održavanja objekata i uređenja komunalne infrastrukture  povećan je za iznos od  68.840 eura. 
Održavanje javnih zelenih površina rashodi su povećani za 5.345 eura. Održavanje uređaja javne 
namjene povećani su za 10.060 eura.  Aktivnost održavanja nerazvrstanih cesta povećani su za 3.750 
eura.  Program gradnje objekata smanjen je za 79.796 eura. Kapitalni projekt plavljenja obale Murterski 
škoji smanjen je u cijelost jer projekt nije prošao na natječaju.  Projekt sanacije obale na području 
Čigrađe, Slanice i Podvrške povećan je za iznos 1.188 eura. Projekta dokumentacije za buduće projekte 
rashodi su povećani za 6.968 eura. Kod programa zaštite okoliša bilježimo povećanje kod projekta 
sanacije odlagalište Hripe u iznosu od 1.100 eura. Program predškolskog odgoja povećan je za iznos od 
3.020 eura. Program visokoškolskog obrazovanja povećan je za 4.979 eura. Program socijalne skrbi 
povećan je za 5.628 eura. Program javnih potreba ostalih udruga građana povećan je za 13.500 eura. 
Program kulture smanjen je za 20.927 eura. Smanjenje bilježi se kod kapitalnog projekta kupovine 
nekretnine na Pristaništu na otoku Žutu koji je smanjen u cijelosti kao i kapitalni projekt insolarium. 
Program razvoja sporta i rekreacije povećan je za iznos od 46.805 eura i to za projekt sanacije dvorane 
u  iznosu od 58.825 eura.  
Marko Ježina: za Ribarsku ulicu iznos je smanjen u cijelosti, šta je sa Kantimirovom ulicom i Majinovom  
Luka Ježina: koliko sam ja upoznat načelnik je obavio razgovore sa nekim stručnjacima koji su rekli da 
dok se ne riješi kanalizacija da nema smisla ulaziti u to.  
Ivana Šimat: izvršna vlast bi trebala provoditi odluke vijeća. Ako se donesu neke odluke to bi se trebalo 
provesti. Ako smo mi stavili amandmane a od toga se napravilo mogu slobodno reći ništa.  
Marko Ježina: pita se Ivana koji je naš smisao.    
 

 Prijedlog (II)  Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2023. godinu i 
projekcija za 2024. i 2025. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 



4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa građenja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2023. godinu 

 
Krešimir Mudronja: ima li pitanja, materijale smo dobili. Ako nema tko je za? 
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa građenja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 

Murter-Kornati za 2023. godinu 
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2023. godinu 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-
Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2023. godinu 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-
Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-
Kornati za 2023. godinu 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine 
Murter-Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 
obrazovanju Općine Murter-Kornati za 2023. godinu 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 
obrazovanju Općine Murter-Kornati za 2023. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 

 



10. Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati 
 

Melanja T. Rameša: sa ovim Pravilnikom vračamo se onom Pravilniku koji je bio na snazi 2021.godine. 

Briše se stipendija za učenike srednje škole za studenta koji se aktivno bave sportom iz razloga što sam 

tekst Pravilnika dodatno boduje izvanškolske aktivnosti pa tako i sportske ali će korisnici koji su ostvarili 

prava na temelju starog Pravilnika i dalje dobivati stipendiju, budući da su sklopili ugovor po tada 

važećem Pravilniku. Kod socijalnog statusa dodan je dodatni broj bodova za dijete u čijoj je obitelji 

dijete s posebnim potrebama-10 bodova. Ispravljena je odredba po kojoj se kod studenata uzima u 

obzir prosjek svih položenih ispita umjesto ispita u prethodnoj godini, budući da fakulteti ne izdaju 

potvrde za svaki akademsku već je u ukupnom broju svih danih ispita. I uvode se dodatni bodovi za 

studente viših godina koji aplicira za natječaj za dodjelu stipendija. Pa tako za studente koji su upisni u 

drugu godinu uvodi se 5 bodova, za upisanu treću godinu se dobije 10 bodova, za 4 godinu 15 bodova, 

za 5 godinu 20 bodova. Minimalni broj stipendija koji će biti raspisan u školskoj/akademskoj godini 

minimalan je za učenike srednjih škola je 4, za studente je 8 to je minimalan, ali će broj ovisno o broju 

učenika i studenata koji su završili školovanje i ovisno o raspoloživim financijskim sredstvima odrediti 

načelnik svojom odlukom.  

 Prijedlog Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata Općine Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

11. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika za  u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: odredbom 10. st. 1. Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
samoupravi određeno je da koeficijente za obračun plače službenika i namještenika određuje svojom 
odlukom predstavničko tijelo na prijedlog načelnika. Koeficijenti se određuju u rasponu od 1-6. budući 
da općinski načelnik na prijedlog načelnika donosi novu sistematizaciju radnih mjesta kojim su 
raspoređena radna mjesta sa određenim nazivima a sukladno završenoj školi i potrebi za obavljanjem 
određenih poslova bilo je potrebno uskladiti nazive iz ove odluke sa sistematizacijom radnih mjesta i 
tom prilikom je izvršena i korekcija koeficijenata za obračun plaće, oni su se uvećali iz jednostavnog 
razloga što nova radna mjesta zahtijevaju veću odgovornost  i Vlada je donijela odredbu o povećanju 
minimalne plaće. 
Daniel Ježina: zanima se koliko je to prosječno povećanje neto plaće za ljude koji su zaposleni? 
Melanija T. Rameša: za cijelu godinu bi bilo 30.000 eura  
 

 Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika za  u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za potpisivanje Sporazuma 
gradonačelnika za klimu i energiju 

 

Luka Ježina: ova točka i sljedeća se nadovezuju jedna na drugu. Radi se o tome da je općina pristupila 

izradi Akcijskog plana za energetski i klimatski održivi razvoj iz razloga što je to uvjet za prijavu na 

natječaje, primjerice ovo što smo dobili za hortikulturu mi smo na prijavi imali radnu verziju akcijskog 

plana te smo priložili određene stranice tog plana i dobili smo ta sredstva. Također mi smo od Fonda 

za zaštitu okoliša dobili oko 8.000 eura za izradu samog plana i mi smo to izradili. U ugovoru za povući 

tih 8.000 eura je da općinski načelnik treba da pristupi sporazumu za klimu i energiju koji se obvezuju 



da će njihove općine do 2030. godine smanjiti emisiju co2 za određeni postotak. Taj akcijski plan prati 

evidenciju potrošača općine od općinskih zgrada pa do vozila od komunalnih poduzeća do vozila koja 

su od same općine i na temelju računa u tom sustavu trebalo bi se pokazati da se ta emisija smanjuje. 

Općina će morati izvještavati kako se smanjuje ta potrošnja. To je razlog zašto smo pristupili izradi 

akcijskog plana.   

 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za potpisivanje 
Sporazuma gradonačelnika za klimu i energiju prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj Općine 
Murter-Kornati 

 

 Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj 
Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 12,20 sati. 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


